



濠江中學附屬橫琴學校(澳門子女學校)

2024-2025 學年幼稚園招生簡章 (澳門居民適用)

Hengqin School Affiliated to Hou Kong Middle School
2024-2025 Kindergarten Admission Information (for Macau residents)

1. 招生對象：於 2024 年 12 月 31 日滿 3-5 周歲之澳門居民註，包含首次/非首次幼一、幼二、幼三的學生。
Eligibility：Macao residents Note aged 3-5 by 31st December, 2024，including first-time enrolment and K1, K2, K3 non-first-time enrollment.

2. 招生日程安排 Arrangements and schedule：

日程 Arrangements	中文 Chinese	英文 English
1 教育局中央登記 Centralized Registration	2024 年 1 月 5 日至 1 月 16 日 家長在教育局網頁/專櫃辦理。 (教育局網址：www.dsedj.gov.mo)	Between 5 th and 16 th January, 2024 Parents register on the DSEDJ website or at the DSEDJ counters. (DSEJ website：www.dsedj.gov.mo)
2 學校公佈面談時間 School releases the interview date and time	2024 年 2 月 21 日至 2 月 24 日 於本校網頁查詢及接收學校短訊。	Between 21 th and 24 th February, 2024 Check on school's website or SMS.
3 入學面談 School admission interview	2024 年 3 月 17 日攜帶幼兒身份證正本於指定時間到校面談，家長以手機向學校人員出示二維碼截圖。(全程約 45 分鐘)	On 17 th March, 2024, bring student's original ID card to school at the specified time for the interview. Parents need to show the screenshots of the QR code to the school staff. (approximately 45 minutes)
4 公佈正取生名單 Release of the admission lists	2024 年 4 月 9 日 於教育局網頁查詢及接收學校短訊。	Check on school and DSEDJ website or receive school's SMS on 9 th April, 2024.
5 確認入讀學校 Enrollment Confirmation	2024 年 4 月 9 日至 11 日 於教育局網站確認。	Between 9 th and 11 th April, 2024 Confirm the enrollment on the DSEDJ website .
6 學校公佈候補生錄取名單 School releases the admission list of waitlisted students	2024 年 4 月 12 日起 候補生名單可於本校網頁查詢，倘錄取會接收學校短訊。	Check on school's website or SMS from 12 th April, 2024 on.
7 正取生家長到校辦理註冊手續 Admitted student registration	2024 年 4 月 13 日及 15 日至 16 日， 家長帶幼兒身份證正本/首次入學二維碼到學校辦理註冊手續(必須於 16 日或之前完成入學手續)。	Between 13 th and 15 th -16 th April, 2024 Parents bring admitted student's ID/first-time enrolment QR code to the school for registration.. (must finish the registration procedure on or before 16 th April)
8 候補生家長到校辦理註冊手續 Registration of the waitlisted students	2024 年 4 月 13 日起，錄取的候補生家長帶幼兒身份證正本/首次入學二維碼到學校辦理註冊手續。	From 13 th April, 2024 Registration for the admitted students of waitlisted students.
備註 Note	1.本校設有午膳、托管及校車服務。 (校車服務將視乎情況提供) 2.學校網址：www.houkong.edu.mo 3.學校地址：廣東省珠海市橫琴新區風吹羅帶路 106 號 4.學校電話： 劉主任：(853)66695714 / 15338164314 鄭主任：(853)66600279 / 19169664787 5.經中央登記的幼兒家長，可登入教育局“幼兒首次入學中央登記措施”網頁取得首次入學二維碼，家長到校辦理註冊手續時，以手機向學校人員出示二維碼的截圖。	1. We provide lunch service, after-school childcare service, school bus service. (School bus services will be provided subject to availability) 2.School website: www.houkong.edu.mo 3.School Address: NO.106, Feng Chui Luo Dai Road, Hengqin New District , Zhuhai City, Guangdong Province 4. School Tel: Director Liu : 66695714 / 15338164314 Director Zheng : 66600279 / 19169664787 5.Parents who have completed the Central Registration, have to log in to the DSEDJ website to acquire the QR code for their children's admission to kindergarten for the first time. Parents need to show the screenshots of the QR code to the school staff when they register at the school.